
Rada Powiatu Kolskiego 
ul Sienkiewicza 21/23 

62-600 KOŁO

BRZ.0002.14.2024

Protokół Nr XII/2024 

z XII sesji Rady Powiatu Kolskiego 

z dnia 28 listopada 2024 r.

Ad 1.

Obrady XII sesji Rady Powiatu Kolskiego o godz. 13.00 otworzył przewodniczący rady Ryszard 

Kasiorek.

Ad 2. Powitanie gości

Przewodniczący rady powitał starostę Powiatu Dzierżoniowskiego Pana Grzegorza 

Kosowskiego, radnych, naczelników, kierowników służb i wszystkich obecnych. 

Przewodniczący rady poinformował uczestników sesji, że obrady są rejestrowane za pomocą 

urządzeń nagrywających obraz i dźwięk.

Ad 3. Stwierdzenie kworum

Przewodniczący stwierdził, że na ustawowy stan 21 radnych w XII sesji udział bierze 19 radnych, 

co stanowi quorum do prawomocności obrad i podejmowania uchwał. (UWAGA! wg listy 

obecności 20 radnych, o godz. 12:21 dołączył radny Mariusz Kozajda). Lista obecności stanowi 

załqcznik nr 1 do protokołu.

Ad 4. Przyjęcie protokołu z X i XI sesji Rady Powiatu Kolskiego

Przewodniczący rady poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z X i XI sesji Rady Powiatu 

Kolskiego. W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. W wyniku głosowania protokoły zostały 

przyjęte jednogłośnie 19 głosami „za", przy braku głosów „przeciw" i braku głosów 

„wstrzymujących się". Jawny wykaz głosowania w powyższej sprawie stanowi załącznik nr 2 do 

protokołu.

Ad 5. Przyjęcie porządku obrad

Przewodniczący rady zadał pytanie czy są wnioski do przesłanego porządku obrad?



Nikt nie zgłaszał, w związku z tym przewodniczący rady poddał pod głosowanie przyjęcie 

porządku obrad. W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. W wyniku głosowania porządek 

obrad został przyjęty 19 głosami „za", O głosów „przeciw", O głosów „wstrzymujących się". 

Jawny wykaz głosowania w powyższej sprawie stanowi załącznik nr 3 do protokołu.

Porządek obrad przedstawia się następująco:

1. Otwarcie sesji przez Przewodniczącego Rady Powiatu.

2. Powitanie.

3. Stwierdzenie quorum.

4. Przyjęcie protokołu z X i XI sesji.

5. Przyjęcie porządku obrad.

6. Informacja Starosty z działalności międzysesyjnej Zarządu.

7. Zapytania i interpelacje.

8. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Powiatu Kolskiego na 
2024r.

9. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 
Powiatu Kolskiego na lata 2024-2030.

10. Podjęcie uchwały w sprawie opłat za usuwanie i przechowywania pojazdów na 
parkingach strzeżonych na terenie Powiatu Kolskiego.

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o dopłatę ze środków 
Funduszu rozwoju przewozów autobusowych o charakterze użyteczności publicznej na 
linie komunikacyjne objęte dopłatą w 2025r.

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr LXXXI/452/2024 Rady Powiatu 
Kolskiego z dnia 28 marca 2024 roku w sprawie ustalenia wysokości środków 
finansowych Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 
przypadających na realizację określonych zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i 
społecznej osób niepełnosprawnych w Powiecie Kolskim w 2024r.

13. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej remontu chodnika na 
ul. Szkolnej w Kłodawie.

14. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Zarządu Dróg w Kole za 2024r.

15. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje.

16. Wolne głosy i wnioski.

17. Zamknięcie obrad.



Głos zabrał Starosta Powiatu Dzierżoniowskiego Grzegorz Kosowski, który podziękował Radzie 

Powiatu Kolskiego za udzielenie pomocy finansowej w wysokości 80 000 zł powiatowi 

dzierżoniowskiego. Wsparcie finansowe zostanie przeznaczone na remont szkoły, która w 

obliczu ostatnich zdarzeń i powodzi została zniszczona. Starosta Grzegorz Kosowski wyraził 

nadzieję na nawiązanie współpracy pomiędzy powiatem kolskim a powiatem dzierżoniowskim 

na poziomie edukacyjnym. Na zakończenie radni mieli okazję obejrzeć krótki materiał filmowy 

przygotowanego przez pracowników Starostwa powiatu dzierżoniowskiego, na którym można 

było zobaczyć skutki powodzi, która miała miejsce we wrześniu 2024r. w południowo- 

zachodniej części Polski.

Obrady opuścił Starosta Kolski Robert Kropidłowski. Radny Mariusz Kozajda przybył na sesję. 

Ad 6. Informacja Starosty z działalności międzysesyjnej Zarządu.

Wicestarosta Lech Brzeziński przedstawił informację z działalności wydziałów i jednostek 

zespolonych za m-c listopad. Sprawozdanie międzysesyjne z działalności Zarzqdu Powiatu 

i jednostek stanowi załgcznik nr 4 do protokołu.

Ad 7. Zapytania i interpelacje.

Radna Agnieszka Politańska odczytała interpelację w sprawie wsparcia i zakupu 

specjalistycznego sprzętu do tlenoterapii wysokoprzepływowej dla SP ZOZ w Kole. 

Wspomniany sprzęt jest niezbędny do zapewnienia najwyższej jakości opieki zdrowotnej dla 

najmłodszych pacjentów szpitala. Pismo stanowi załgcznik nr 5 do protokołu.

Radny Marek Tomicki podziękował za wysłanie pisma do Marszałka Województwa 

Wielkopolskiego w sprawie wznowienia kursów pociągów pospiesznych na linii północ - 

południe: Katowice-Gdynia przez stację w Babiaku. Radny dodał, że planowane są likwidacje 

oddziałów placówek pocztowych. Uważa, że Rada Powiatu Kolskiego powinna wyrazić swoją 

dezaprobatę do powyższego pomysły w formie stanowiska. Radny przekazał również prośby 

radnych z gminy Babiak w zakresie: wykoszenia pobocza w miejscowości Janowice oraz Dębno 

Królewskie. Jednocześnie radny podziękował PZD w Kole za interwencję i usunięcie dwóch 

drzew na skrzyżowaniu dróg w miejscowości Bogusławice.



Ad 8. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Powiatu Kolskiego na 

2024 r.

Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Zygmunt Sołtysiak poinformował, że był on omawiany na 

merytorycznej Komisji Budżetu i Finansów. Przedstawił zmiany w zakresie udzielonych 

Powiatowi dotacji celowych oraz dodatkowe zmiany, które powstały po terminie przesłania 

projektu uchwały radnym. Stanowią one załącznik nr 6 do protokołu.

Opinia Komisji Budżetu i Finansów do projektu uchwały jest pozytywna.

Przewodniczący rady Ryszard Kasiorek poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

wprowadzenia zmian w budżecie Powiatu Kolskiego na 2024 r. W głosowaniu jawnym udział 

wzięło 19 radnych. W jego wyniku uchwała została podjęta 19 głosami „za", 0 głosów 

„przeciw" i 0 głosów „wstrzymujących się". Jawny wykaz głosowania w powyższej sprawie 

stanowi załącznik nr 7 do protokołu.

Uchwała została podjęta, oznaczona Nr XII/56/2024 i stanowi załącznik nr 8 do protokołu.

Ad 9. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Powiatu Kolskiego na lata 2024-2030.

Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Zygmunt Sołtysiak poinformował, że był on omawiany na 

merytorycznej Komisji Budżetu i Finansów.

Opinia Komisji Budżetu i Finansów do projektu uchwały jest pozytywna.

Przewodniczący rady Ryszard Kasiorek poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Kolskiego na lata 2024- 

2030. W głosowaniu jawnym udział wzięło 19 radnych. W jego wyniku uchwała została podjęta 

19 głosami „za", 0 głosów „przeciw" i 0 głosów „wstrzymujących się". Imienny wykaz 

głosowania w powyższej sprawie stanowi załącznik nr 9 do protokołu.

Uchwała została podjęta, oznaczona Nr XII/57/2024 i stanowi załącznik nr 10 do protokołu.

Ad 10. Podjęcie uchwały w sprawie opłat za usuwanie i przechowywania pojazdów na 
parkingach strzeżonych na terenie Powiatu Kolskiego.

Projekt przedstawiła zastępca naczelnika Wydziału Komunikacji i Ruchu Drogowego Magdalena 

Świerczyńska. Minister właściwy do spraw finansów ogłasza corocznie w drodze obwieszczenia 

w Monitorze Polskim maksymalne stawki opłat za usuwanie i parkowanie pojazdów na 



parkingach strzeżonych. Stawki, które są zaproponowane w uchwale nie przekraczają stawek 

ogłoszonych w Monitorze Polskim na 2025r. Wspomniane opłaty za usuwanie i parkowanie 

pojazdów na parkingach strzeżonych stanowią dochód własny powiatu. Zadanie holowanie i 

usuwanie pojazdów podzielono na dwa zadania: nr 1 obejmujący obszar Miasta i gminy Koło, 

gminy Kościelec, Grzegorzew, Babiak, Osiek Mały oraz zadanie nr 2 obejmujące obszar gminy 

Przedecz, Kłodawa. Dąbie, Chodów, Olszówka. W wyniku przeprowadzonego postępowania w 

procedurze zapytania ofertowego zgłosiły się łącznie 2 podmioty.

Dyskusji nad projektem uchwały nie było. Komisja Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała pro

jekt uchwały.

Przewodniczący Rady Ryszard Kasi orek poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie opłat 

za usuwania i przechowywania pojazdów na parkingach strzeżonych na terenie Powiatu 

Kolskiego. W głosowaniu jawnym udział wzięło 19 radnych. W jego wyniku uchwała została 

podjęta 19 głosami „za", 0 głosów „przeciw" i 0 głosów „wstrzymujących się". Jawny wykaz 

głosowania w ww. sprawie stanowi załącznik nr 11 do protokołu.

Uchwała została podjęta jednogłośnie, oznaczona Nr XII/58/2024 i stanowi załącznik nr 12 

do protokołu.

Ad 11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o dopłatę ze 

środków Funduszu rozwoju przewozów autobusowych o charakterze użyteczności 

publicznej na linie komunikacyjne objęte dopłatą w 2025r.

Projekt przedstawiła zastępca naczelnika Wydziału Komunikacji i Ruchu Drogowego Magdalena 

Świerczyńska. Projekt przedstawił naczelnik Wydziału Komunikacji i Ruchu Drogowego 

Sławomir Wojtysiak. Powiat Kolski złożył wniosek o objęcie dopłatą zadań Powiatu w zakresie 

przewozów autobusowych o charakterze użyteczności publicznej. Zgodnie z założeniami 

ustawy samorządowy organizator transportu otrzyma dopłatę do wozokilometra.

Dyskusji nad projektem uchwały nie było. Komisja Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.

Przewodniczący Rady Ryszard Kasiorek poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie umowy o dopłatę ze środków Funduszu rozwoju przewozów 

autobusowych o charakterze użyteczności publicznej na linie komunikacyjne objęte dopłatą w 



2025r. W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. W jego wyniku uchwała została podjęta 19 

głosami „za", O głosów „przeciw" i O głosów „wstrzymujących się". Jawny wykaz głosowania w 

powyższej sprawie stanowi załącznik nr 13 do protokołu.

Uchwała została podjęta jednogłośnie, oznaczona Nr XII/59/2024 i stanowi załącznik nr 14 

do protokołu.

Ad 12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr LXXX/452/2024 Rady Powiatu 
Kolskiego z dnia 28 marca 2024 roku w sprawie ustalenia wysokości środków 
finansowych Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 
przypadających na realizację określonych zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i 
społecznej osób niepełnosprawnych w Powiecie Kolskim w 2024r.

Projekt uchwały przedstawiła Pani Katarzyna Barczykowska. Zmiana dotyczy przesunięć między 

zadaniami w ramach budżetu, który posiada PCPR. Niewykorzystane środki pochodzą z 

dofinansowania uczestnictwa osób niepełnosprawnych i ich opiekunów w turnusach 

rehabilitacyjnych w wysokości 21.558 zł, z dofinansowania likwidacji barier architektonicznych 

w wysokości 11.727,74 zł oraz z niewykorzystanej kwoty przeznaczonej na zwrot wydatków na 

instrumenty i usługi rynku pracy dla osób niepełnosprawnych poszukujących pracy w 

wysokości 5.155,65 zł. Powyższe środki proponuje się przeznaczyć na dofinansowanie do 

przedmiotów ortopedycznych.

Dyskusji nad projektem uchwały nie było. Komisja Zdrowia i Spraw Społecznych pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały.

Przewodniczący Rady Ryszard Kasiorek poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

zmiany uchwały Nr LXXX/452/2024 Rady Powiatu Kolskiego z dnia 28 marca 2024 roku w 

sprawie ustalenia wysokości środków finansowych Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych przypadających na realizację określonych zadań z zakresu rehabilitacji 

zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych w Powiecie Kolskim w 2024r. W głosowaniu 

jawnym udział wzięło 19 radnych. W jego wyniku uchwała została podjęta 19 głosami „za", 0 

głosów „przeciw" i 0 głosów „wstrzymujący się". Jawny wykaz głosowania w powyższej sprawie 

stanowi załącznik nr 15 do protokołu.

Uchwała została podjęta, oznaczona Nr XII/60/2024 stanowi załącznik nr 16 do protokołu.



Ad 13. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej remontu chodnika na 
ul. Szkolnej w Kłodawie.

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Marek 

Marciniak. Przedmiotowa petycja została uwzględniona. W dyskusji głos zabrali członkowie 

zarządu: Aneta Niestrawska i Henryk Tomczak, którzy potwierdzili, że chodnik na ul. Szkolnej 

należy wyremontować, podobnie jak chodnik na ul. Kościuszki w Kłodawie.

Przewodniczący rady Ryszard Kasiorek poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

rozpatrzenia petycji dotyczącej remontu chodnika na ul. Szkolnej w Kłodawie. 1/1/ głosowaniu 

udział wzięło 19 radnych. W jego wyniku uchwała została podjęta 19 głosami „za”, 0 głosów 

„przeciw" i 0 głosów „wstrzymujących się". Jawny wykaz głosowania w powyższej sprawie 

stanowi załącznik nr 17 do protokołu.

Uchwała została podjęta, oznaczona Nr XII/61/2024 i stanowi załącznik nr 18 do protokołu.

Ad 14. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Zarządu Dróg w Kole za 2024r.

Sprawozdanie z działalności Powiatowego Zarządu Dróg w Kole za 2024 rok złożył Dyrektor 

Grzegorz Kujawa. Przedłożone sprawozdanie przedstawia m.in. dochody, wydatki bieżące, 

wydatki majątkowe, wydatki na zadania inwestycyjne i wydatki na zadania remontowe. 

Ponadto sprawozdanie zawiera informacje na temat pasa drogowego i ewidencji dróg oraz 

wyszczególnia roboty wykonane siłami własnymi i roboty wykonane siłami obcymi. Radni 

wyrazili wiele pochwał skierowane do Pana dyrektora oraz pracowników Powiatowego Zarządu 

Dróg w Kole. Informacja została przyjęta przez aklamację i stanowi załącznik nr 19 do 

protokołu.

Ad 15. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje.

Odpowiedzi były udzielane na bieżąco.

Ad 16. Wolne głosy i wnioski.

Wiceprzewodniczący rady Łukasz Królasik odczytał pismo Prezesa OSP Elizanów dotyczący 

spotkania świątecznego w dniu 7 grudnia 2024r.

Radna Agnieszka Politańska zaprosiła wszystkich na koncert charytatywny, który odbędzie się 

w MDK w Kole w dniu 1 grudnia 2024r.

Ad 17. Zamknięcie obrad.

Przewodniczący rady Ryszard Kasiorek zamknął obrady XII sesji o godz. 1452 

Protokółowała: 

Malwina Morzycka
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